
De start van de CDA Voorstour in Klarenbeek 
 

CDA Voorst is in Klarenbeek gestart met het luisteren naar wat leeft in de kernen van de gemeente 

Voorst. Als daarvoor aanleiding is, wordt daarna een bijeenkomst gehouden om enkele breed 

gedragen thema’s te bespreken. Voor Klarenbeek bleek dat niet nodig, zoals hieronder wordt 

uiteengezet. Met de opgedane kennis wordt de Voorstour voortgezet in Voorst. 
 

 

Aanpak 

Om een goede indruk te krijgen van de zaken die leven in Klarenbeek zijn enkele CDA-ers gaan 

praten met inwoners, onder andere van Klarenbeeks Belang. Bijzonder van Klarenbeek is dat het 

dorp in twee gemeenten ligt. Besproken is welke thema’s leven bij de bevolking en of er behoefte is 

om een aantal daarvan te bespreken in een bijeenkomst die voor iedereen toegankelijk is. 
 

Uitkomsten 

De thema’s die naar voren kwamen zijn: 

• De ligging in twee gemeenten (meer overleg gewenst); 

• Woningbouw (is voortvarend aangepakt, maar betaalbaarheid is een issue); 

• Ouderenzorg/zorg voor dementerende ouderen; 

• Energietransitie en het stikstofbeleid (meer een Apeldoorns issue); 

• Verkeersveiligheid en bereikbaarheid (m.n. snelheidscontrole en verlichting van bepaalde 

fietsenpaden); 

• Vliegveld Teuge/Lelystad (wordt pas echt een issue wanneer vliegveld Lelystad open gaat, geluid 

en gezondheid); 

• MFC Klarenbeek (toekomstige betaalbaarheid faciliteiten); 

• Afvalinzameling (geldt voor het Apeldoornse gedeelte). 
 

Duidelijk is dat de lokale belangenvereniging en de dorpscontactpersoon positief bijdragen aan het 

oplossen van veel zaken. Zij weten goed de weg te vinden naar de gemeentehuizen van Voorst en 

Apeldoorn. 

Er gaat dus veel goed en de visie is dat je met problemen naar de betreffende ambtenaar gaat en 

dan wordt het in 80% van de gevallen opgelost. Er is meer vertrouwen in de gemeenteambtenaren 

dan in de gemeenteraad, die toch meer wordt gezien als een orgaan waarvan de leden komen en 

gaan en meer op afstand staat van de burger. 

De rol van de politiek wordt met scepsis bekeken en de overheersende opinie is dat een bijeenkomst 

op dit moment weinig waarde heeft.  
 

Hoe verder? 

CDA Voorst maakt zich zorgen over de houding ten opzichte van de lokale politiek. Juist als 

onderwerpen en problemen niet geregeld kunnen worden met ambtelijk overleg, is de 

gemeenteraad het orgaan dat aan kan zetten tot verandering van beleid. Ambtenaren zijn immers 

gehouden aan het huidige beleid. 



In het kader van betaalbare woningbouw hebben we verder gesproken met de Stichting Hall Bouwt! 

Deze stichting heeft er zonder winstoogmerk voor gezorgd dat in Hall 24 betaalbare woningen zijn 

gebouwd. 

Omdat het dorp Voorst soortgelijke wensen heeft waarvoor het gemeentelijk beleid dient te worden 

aangepast, is Voorst de volgende kern waarmee we de verbinding zoeken.   


